
1. Fluor-saken,  

   
A. Skal fluor-forbundet videreføres eller oppheves?  

Vedtak: Samtlige klubber i Oslo skikrets ønsker å opprettholde fluor-forbudet. 

Fluorforbudet opprettholdes. 

 
B. Hvordan skal fluor-forbudet overholdes? 

 

Fluor-forbudet kan overholdes med ett eller flere av de foreslåtte alternativene under, 

og med en kombinasjon av disse alternativene. LK-Oslo ønsker mer fakta-opplysninger 

om flere av punktene før de kan iverksettes: 

1. Det er ikke rent flertall i LK om ski-testingen skal fortsette eller ikke. Det kan være 

fornuftig å fortsette testingen i noen omfang, ettersom 2019-sesongen var en 

innkjøringssesong som gir oss mulighet til å ha et bedre test-regime kommende 

sesong, i kombinasjon med punktene 2-5. 

2. Bør grensene for hva som er grønt, gult og rød fluor-grense heves? Og er det mulig å 

finne en nye grenser som i enda større grad tar høyde for utilsiktet fluorfunn på 

skiene? 

3. Er det mulig å ha felles smøre-opplegg hvor samtlige ski null-stilles før start og får en 

felles topping? Gode erfaringer med dette fra Solvang-rennet i Asker, men er det 

mulig gjennomførbart i større renn? Muligheten må undersøkes nærmere. 

Tilbakemelding fra arrangører i skikretsen er at de ikke samtidig har kapasitet til å ta 

seg av en nullstilling og smøring av alle ski. Det kan være en mulighet å få andre 

klubber til å samarbeide om felles smøring. 

4. Informasjon og holdningsskapende arbeid 

Vi oppfordrer Skiforbundet til å produsere lett tilgjengelig informasjon, i form av 

f.eks Youtube-videoer med tema: Hvordan «grønnvasker» man skiene? Hvilke glider 

er det lov å bruke? Krever fluor-forbudet at man i stedet har flere par ski for ulike 

fører? Myter må møtes med fakta.  

5. Alle arrangører må legge ut enkle og billige fluorfrie smøretips før renn. 

 


